Be a *light*



We are told to let our light shine, and if it does, we won't need to tell anybody it does. Lighthouses don't fire cannons to call attention to their shining—they just shine.—Dwight L. Moody

Shine your light and make a positive impact on the world; there is nothing so honorable as helping improve the lives of others.—Roy T. Bennett

A smile is the light in the window of your face that tells people you're at home.

—Author Unknown

People are like stained-glass windows. They sparkle and shine when the sun is out, but when the darkness sets in, their true beauty is revealed only if there is a light from within.—Elisabeth Kubler-Ross

We cannot hold a torch to light another's path without brightening our own.

—Ben Sweetland

Light gives of itself freely, filling all available space. It does not seek anything in return; it asks not whether you are friend or foe. It gives of itself and is not thereby diminished.—Michael Strassfeld

Wherever you go, no matter what the weather, always bring your own sunshine.—Anthony J. D'Angelo

Dare to reach out your hand into the darkness, to pull another hand into the light.—Norman B. Rice

www.motivatedmagazine.com

أقوال مأثورة

كُنْ نوراً

يقال لنا أن نجعل نورنا ساطعاً، وإذا ما أضاء فلن نحتاج إلى إخبار أي شخص أنه مشع. المنارات لا تطلق المدافع لتوجيه الانتباه إلى انوارها - إنها تضيء فقط. - دوايت لام مودى

اجعل نورك ساطعاً واصنع تأثيراً إيجابياً على العالم. ما من شيء مُشرِف أكثر من المساعدة في تحسين حياة الآخرين. - روي تي بينيت

الابتسامة هي الضوء الموجود في نافذة وجهك والذي يخبر الناس بأنك في المنزل. – الكاتب غير معروف

الناس مثل النوافذ ذات الزجاج الملون. تتألق وتسطع عندما تشرق الشمس، ولكن عندما يحل الظلام يتم الكشف عن جمالها الحقيقي فقط إذا كان هناك ضوء من الداخل. - إليزابيث كوبلر روس

لا يمكننا حمل شعلة لإضاءة طريقٍ آخر دون إنارة طريقنا. - بن سويتلاند

الضوء يقدم نفسه مجاناً ويملأ الفضاء. لا يسعى للحصول على أي شيء في المقابل. فهو لا يسأل فيما إذا كنت صديقاً أم عدواً. إنه يعطي من نفسه ولا يتضاءل. - مايكل ستراسفيلد

أينما تذهب، بغض النظر عن الطقس، احضر معك دوماً أشعة شمسك. – أنطوني جيه. دانجيلو

كن شجاعا لتمد يدك في الظلام، وتسحب اليد الأخرى إلى النور. - نورمان ب. رايس